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Van: Veiligheid
Verzonden: donderdag 8 augustus 2024 14:46
Aan:
CC:
Onderwerp: FW: Mediahype rondom Wolf

Hoi hoi, 
 
Kunnen jullie gezamenlijk meneer van een antwoord voorzien?  
 
Groetjes 
 

Van: @pannenkoekenhuizen.com>  
Verzonden: donderdag 8 augustus 2024 12:55 
Aan:

@woudenberg.nl>; secretariaatsterk 

CC: @pannenkoekenhuizen.com>; 
@pannenkoekenhuizen.com> 

Onderwerp: Mediahype rondom Wolf 
 
Geachte bestuurders, 
 
Ik hecht er waarde aan om deze reactie naar u te sturen. Wij merken dat er de afgelopen dagen door de diverse 
media, in onze richting, vooral aandacht besteed wordt aan geleden schade door de wolf en dan met name de 
compensatie daarvoor. Wij worden dagelijks, meerdere keren, benaderd over dit onderwerp. Wat wij onder 
andere proberen over te brengen is dat er door ons schade is door het missen van een stukje omzet op onze 
terrassen. Tegelijkertijd communiceren wij dat dit maar een deel van onze omzet, en zorgen, betreft en dat wij 
hierover met de bestuurders in goed gesprek zijn. Daarnaast geven wij aan te ondervinden dat er gehoor is voor 
onze situatie en dat ook de bestuurders te maken hebben met een uitzonderlijke situatie. 
Zij proberen mij in de hoek te zetten door allerhande uitspraken te ontlokken als of er per direct een 
handreiking gedaan zou moeten worden en stellen regelmatig de vraag of wij hier al een advocaat achter gezet 
hebben. 
Ik temper dat en zet het in het licht van een complexe situatie, waarin oog moet zijn voor alle belangen. 
Daarnaast geef ik aan dat hier mijns inziens tijd voor nodig is. 
Helaas is dit niet wat zij willen horen dus er wordt volop geknipt in interviews en verhalen, zodat er toch telkens 
weer een beeld geschetst wordt van kennelijke tegenstelling in deze situatie, terwijl ik het tegendeel probeer 
voor het voetlicht te brengen. Voor sommige media betekent dit nu dat het kennelijk niet interessant genoeg 
(lees niet scherp genoeg) is en de samenhang uit mijn verhaal wordt gehaald, of in het geheel niet gedeeld, wat 
zeer veelzeggend is.  
 
Weet dat ik in de diverse gesprekken met elkaar heb ondervonden dat de zorg van de ondernemer gedeeld 
wordt door de bestuurders en er oog is voor de situatie waarin wij ons bevinden. Dit wordt door mij 
gewaardeerd. Door met elkaar in gesprek te blijven kan er constructief naar de situatie gekeken worden. 
Indien mogelijk zou ik graag, zodra dit mogelijk is, op de hoogte gesteld worden wat er, na het verlopen van de 
termijn in de noodverordening van de gemeente Leusden, gebeurt rondom het nu afgesloten gebied. Op dit 
moment heeft deze afsluiting en de oproep om het gebied te mijden de nodige impact op de werkroosters van 
Bergzicht. Als de situatie weer gaat wijzigen hebben wij even tijd nodig om daarop te kunnen schakelen. 
Daarnaast zou ik graag op willen roepen om vooral ruimhartig te communiceren wat wel mogelijk is en hoe 
bezoekers van het gebied zich kunnen gedragen t.a.v. een mogelijke ontmoeting met een wolf. Ik merk dat er 
nu ook veel mensen zijn die niet meer durven te fietsen of te wanden in het gebied en door hier goed over te 
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communiceren begrijpen mensen dat dit wel mogelijk is. Hier is nog wel de nodige winst te halen naar mijn 
idee.  
 
Tenslotte rest mij u veel rust en wijsheid toe te wensen bij het nemen van de noodzakelijke besluiten.  
 
Met vriendelijke groet, 
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